
Zapis;nik s prvog sastanka Skolskog tima za kvalitetu OS Or. Mate Demarina Medulin
odri:rnog 26. rujna 2022. g. od 13.1bdo 14.40 u uEionici llrvatskog jezika

Prisutni dlanovi Tima: Morena Glavinic, Du5anka Eokanovi6, lzabela Bili6, Tina Ribi6,
Sonja Stevic 'lt4ijo5ek, predsjednica Tima ( buduci da se nalazi na bolovanrju, sastanak je
vodilil preko viber poziva)
Opravdano su izostali dlanovi: Deborah Brajkovi6, Dulbravka Brgi6 Zivkovi6

Dnevni red:

1.) Ultvrdivanje 6lanova Tima
2. ) Riazmatranje zadataka i ciljeva Tima, upoznavanje sa strudnom literaturom kojom 6e

se Tim sluZiti u daljnjem radu
3. ) K:REDA- analiza
4.1 R:azno

Ad 1.) Na prvom kog utvrdleni su 6l u ovoj godini
pristupaju izradi nog r njegovoj rea borah Brajkovi6,
Morena Glavinic novi )ubravka-Brgi Tina Ribi6 te
predsjednica Tima Sonja Stevic - l\/lijoiek.

Ad ? ) Psihologinja Sonja Stevid - Mijo5ek uputila je 6lanov'e T1ma u literaturu koju im je prethodno
poslala elektroni6kim putem i kojonn 6e se slu2iti u radu. Zztdac:i su Tima odgovoi'iti natri'temeljna
pitanjet: Koliko je dobra na5a Skola'Z Po 6emur to procjenjujemo? Sto bismo lreba1i udiniti da
budemo jo5 bolji? Ciljevi su predvidenih aktivnosti utjecatf rra pozirtivne promjene u Skoli i
poboljSanje kvalitete rada na svim nazinanna.
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3.

(anatizirati i navesti sve dobre strane rz ' susrecemo?

skote) 
sve oopre srane raoa 

'@au.esti iosviie:;titi t; ko.iim se sve teilk:olama 
i.. :svitkodnevno susre<iemo, a koje se odnose na I- opremljenost kabineta u m.atidnoj Skoli, ,untutri9nji rad ifunkcioniianje Skote)- veliki broj udenika na razli6itim

natjecanjimaposti2ezapa2enerezu|tate'i":,?::9u6nostrada5kolenakonzavr6etka
razii6itim poofucjima znanosti, umletnoJti"i T.]ffffi',l,"nn,r*on osobtja isporta

dobra suradnja s roditeljima ' nedostatak prostora za produ2eni boravak 
i

- povezanost s lokalnom 2ajednicom : Ilr-aflesl3fsk strudnog kadra iz prirodne grupe 
,

- dobri meduljudski odnosi prerdmeta

- kvalitetnaizdrava prehrana u Skolskoi ,- velik broj udenika stranih drZavljana koji oteZano
kuhinji prate nastavu na hrvatskom jeziku
- rad u jednoj smjeni - uriionice podrurlnih razrednih odjela Elanjole i :

- status Eko-Skole .Si5an nisu oprennljene ur potpunosti, u podrudnim 
iSkolama nedost:rju blagovaonice

Koji su na5i neiskori5teni 4. Sto nas l<odi na putu prema napretku? 
,

resursi?(n avesti koje sve neiskoristene (opisati van.iske preprreke koje onemogucuju :

potenciiale posieduje nasa Skota) 'napredak Skole)
- financije

- potreba za boljim i ce56im strudnim - slaba po\/ezanost 6lanova Razrednilr vijeca 
,

usavrsavanlima lciterla na podrudju 
.^^::^ ;r,,-j:3?Jlffi,::!?!:il;i'ffiffiiff:i,li1,l#u'"u"psihologije, pedagogije, socijalne pedagogije j;;:ffi;;" 

eqvrLaJs,t I o\.,,,,,,'Dr'rdr'rvrrr 
:



5. Sto moZemo napraviti da budemo jo5 bolji?
(na temelju unutraSnjih karakteristika ik<tle
osmislitiSfo sye molemo udiniti da budemo
joS botji)

- razvoj komunikacijskih vjeitina s
djecom, uciteljima i roditeljima,
poraditi na razvijanju komunikacijskih
vjeStina izmedu svih dionika
odgojno-obrazovnog procesa

- sazivati Razredna vije6a de5ce,
predlaZe se svakih mjesec dana da
se 6lanovi Vije6a pravovremeno
informiraju i usuglase oko rje5avanja
teku6e problematike

.6. Tko nanr moZe porno6i u napretku
(osobe, institucije,..)11
t'imenovati institucije, osobr; idr. za koje mislimo da
tlam mogu pomoci tu utlsprj€denju podizanja
,lkv al itete rad a Skol e,l

*lokalna zajednica,
rlVlinistarstvo, AZ:OO
-sponzori
-roditelji
-.strudni surcdnir:i

AD 3.) elanovi Skolskog timaza kvalitetu iznijeli su svoja ",zapialanjao organi:zaciji rada Skole i

procesima unutar dkole, raspretvili o predrrostima i ne<iostacimia, jakim i slabinr stranama u radu
Skole. Zbog sloZenosti zadatka odlucili su fokusirati se na nekoliko bitnih podrudja koje 6e
konkretno i realno mo6i ostvariti tijekomr niastavne gocline.

lvoje procjene obuhvatili su u KREDA-analizi te odrerdili prioritetna podrru6ja r.rnaprjedenja rada
Skole na sljedeci nadin:

Na temelju KREDA-analize dlanovi Tima usuglasili $rl se da izaberu dva prioritetna podrudja, buduci da
je to realno ostvariv plan tijekom ove Skolske godiner:

OBRAZOVNA

POSTIGNUCA

PROCESI UNUTAR SXOIC

ORGANIZACIJA SKOLE

OZnanja ivje5tine iz predmeta (npr. Hrvatstkijezi,k,
M ate moti ko,G I azbe n i odg oj )
EOdnos uienika prema drugim uienicima iSkoli

EOdnos udenika s uditeliimil

EPoudavanje i udenje

EVrjednovanje udenidkog napretka i postignuia

EOdnos uditelja, roditelja i$kole

EPla nira nje nastavnog proces.l

ERadno ozradje

EOrganizacija nastave i rada

EMaterijalni uvjeti rada i opremljenost Skolte

EPedago5ke mjerel

Elzvannastavne aktivnosti, rJorJatna, dopunska i izbonna

nastava

EUkljudenost Skole u projekte

EStrudna sluiba

ESuradnja s lokalnom zajednicom

EStrudno usavrSavanje djelatnika Skole

Ostalo:

x

X



Aq 3.) Razno

a) Prisutni 6lanovi rima sroziri su se da je broj dlanova u Timu nedostatan
podrudne Skole bude po jedan predstavnik , iz'produ2enog boravka i
Skole.jos troje uoitetja. predsjednica Tima prijedlog ee upititi ravnate'tjici Ja
uditeljice: Dragicu Doric iz pS SiSan. Liilianu.st""in iz pA r iinian rrxirariiao!:l?li:::-?':9ic11loric,iz 

pf S1sqn, Ljitjanu'strnie iz nS lizn;"n, udiietjicesnobi iz predrietne nastave te oe;ih-'ionearevic iz produzlffi ffi=rffi:

Zapisnidar: rina Ribi6 
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KLASA: 007-0StZ2-01t2
URBROJ: 2168-02-22-2

predlaZu da iz svake
nastave matidne

Tim ukljudi
Bozi6 iMarinu


